

KEJOHANAN WUSHU PROGRAM GOLD DAERAH KLUANG 2025

2025 年第四届居銓青少年武术邀请赛



日期 / Date	: 2025年6月22 日	22- JUNE - 2025
地点 / Venue	: 居銓中英华小	SJKC CHONG ENG, KLUANG
主办 / Organizer	: 柔藝武術館	ROU YI WUSHU ACADEMY
支持单位 / Supporting Unit	: 居銓县教育局 : 柔佛州武术总会 : 柔佛州体育理事会 : 居銓县体育理事会 : 居銓德教会紫銓阁	PPD KLUANG PERSATUAN WUSHU NEGERI JOHOR MASJID SUKAN JOHOR MASJID SUKAN DAERAH KLUANG CHE LUAN KHOR KLUANG
协办单位 / Partner	: 居銓中英华小	SJKC CHONG ENG, KLUANG



(1)参加方法

- 1.1 只限馆内会员/学员与受邀团体均可组队参赛。
- 1.3 每位运动员不限参赛项目。

(1)Participation Methods

- 1.1 Only members/students of the academy and invited groups are eligible to form teams to participate.
- 1.3 Athletes are not limited to the number of events they can participate in.

(2)报名费和项目费

2.1 个人项目费

- (a) 一个项目：RM40.00
- (b) 两个项目：RM60.00
- (c) 三个项目：RM80.00
- (d) 每增加一个项目则需另付 RM20.00。

(2) Registration Fees and Event Fees

2.1 Individual Event Fees:

- (a) One event: RM40.00
- (b) Two events: RM60.00
- (c) Three events: RM80.00
- (d) Each additional event: RM20.00

(3) 竞赛事宜

- A) 初级长拳; B) 初级南拳; C) 初级太极拳; D) 初级剑术;
- E) 初级刀术; F) 初级枪术; G) 初级棍术; H) 初级太极剑;
- I) 基础长拳; J) 基础南拳; K) 基础剑术; L) 基础刀术;
- M) 基础太极拳; N) 基础太极剑 O) 基础枪术 P) 基础棍术
- Q) 传统拳术 R) 传统短器械 S) 传统长器械 T) 自选南拳
- U) 自选长拳 V) 自选剑术 W) 自选刀术 X) 自选枪术
- Y) 自选棍术 Z) 自选太极剑 II) 自选太极拳 III) 手型手法/第一组合
- IV) 五步拳 V) 集体赛

(3) Competition Details

- A) CHANGQUAN C ; B) NANQUAN C ; C) TAIJIQUAN C ; D) JIANSHU C ;
- E) DAOSHU C ; F) QIANSHU C ; G) GUNSHU C ; H) TAIJIJIAN C ;
- I) CHANGQUAN D ; J) NANQUAN D ; K) JIANSHU D ; L) DAOSHU D ;
- M) TAIJIQUAN D ; N) TAIJIJIAN D ; O) QIANSHU D ; P) GUNSHU D
- Q) TRADITIONAL QUAN; R) TRADITIONAL WEAPONS ; S) TRADITIONAL LONG WEAPONS ; T) NANQUAN A
- U) CHANGQUAN A ; V) JIANSHU A ; W) DAOSHU A ; X) QIANSHU A ;
- Y) GUNSHU A ; Z) TAIJI JIAN A ; II) TAIJIQUAN ; III) CHANGQUAN E
- IV) WUBU QUAN ; V) GROUP TEAM WUSHU

3.1 参赛运动员必须穿着各类武术、太极竞赛服装或武馆服装及自备器械。赛会不对兵器长度进行限制（无限制器械过长/过短）。

3.2 所有参赛运动员必须保管好各自的财物。若有遗失，运动员必须自行承担所有损失。大会将不会负起任何责任。

3.3 参与运动员必须在比赛前30分钟到检录处报到，否则当选手弃权论。

3.4 报名表格一经递交，不能更改，如因特殊情况申请更改，需缴纳相应的手续费。每更改一次手续费为RM50。

3.5 大会将采用竞赛及传统武术裁判制度与规则进行裁判工作。裁判的决定为最后决定，参赛队伍或运动员不得有任何异议。

3.6 大会不设仲裁委员会，也不接受任何参赛队伍或运动员上诉。

(3) Competition Details

3.1 Participants must wear Wushu or Taiji competition uniforms or academy uniforms and provide their own equipment. No restrictions apply to weapon length (e.g., overly long or short).

- 3.2 Participants are responsible for safeguarding their belongings. The organizer will not be held accountable for any losses
- 3.3 Athletes participating in the physical competition must check in at the registration area at least 30 minutes before their event. Failure to do so will result in disqualification.
- 3.4 Once submitted, registration forms cannot be changed. Any special request for changes will incur a processing fee of RM50 per change
- 3.5 The competition will be judged according to Wushu and traditional martial arts rules and judging systems. Judges' decisions are final, and no objections or appeals from teams or athletes will be entertained
- 3.6 There will be no arbitration committee, and appeals will not be accepted.

(4) 咨询与联络

- 4.1 联络人 : +6019- 679 4277 (咨询处)
- 4.2 电子邮件 : rouyiwushuacademy@yahoo.com
- 4.3 报名截止日期 : 2025年 5月 1日
- 4.4 付款详情
- Holder Name : ROU YI WUSHU ACADEMY
- Bank : Public Bank Account Number : 3-234-2959-23

(4)Inquiries and Contact Information

- 4.1 Contact Person : +6019- 679 4277 (Secretariat)
- 4.2 Email : rouyiwushuacademy@yahoo.com
- 4.3 Registration Deadline : May 1, 2025
- 4.4 Payment Details:
- Holder Name : ROU YI WUSHU ACADEMY
- Bank : Public Bank Account Number : 3-234-2959-23

(5) 裁判团

- 5.1 大会裁判团是由主办单位聘请合格受承认者组成。

(5)Judging Panel

- 5.1 The judging panel will consist of qualified and accredited judges appointed by the organizer.

(6) 参赛者须知与咨询

- 6.1 大会没有提供膳食及饮料给所有参赛运动员，请运动员自备膳食。
- 6.2 请参赛运动员和代表队伍需自行处理个人保险。
- 6.3 主办单位将会尽力协助维护参赛运动员的各方安全与设备。
- 6.4 只需领队教练为队伍报到，运动员可直接到检录处进行检录，请参阅章程细则4.13。
- 6.5 如果发现文凭有错误，请把文凭由领队拿至报到询问处修改，并在两小时后回到报道询问处领取修改好的文凭。
- 6.6 大会接收与承认自行复印的运动员参赛申请表格；或向大会索取电子报名系统详情。
- 6.7 参赛运动员和监护入必须自行承担负起任何伤亡的责任。
- 6.8 如有任何自身贵重物品遗失，大会一概不负责。（请各位务必看顾好自身的财物）。
- 6.9 参赛单位在参加本赛事过程中，包括视频录制时所发生的一切安全责任由参赛单位完全自负，主办方不承担任何责任。

6.10 参赛者须同意大会或承办单位以全部或部分形式，在无任何限制下，使用参赛单位名称、参赛视频、图像用于宣传报道，该单位将不做任何追讨及赔偿。

(6)Participant Guidelines and Notes

6.1 The organizer will not provide meals or drinks for participants. Athletes must bring their own.

6.2 Participants and teams are responsible for arranging their own insurance coverage

6.3 The organizer will make every effort to ensure the safety and maintenance of equipment for participants.

6.4 Only team leaders or coaches need to check in for their teams. Athletes should proceed directly to the registration area for verification

6.5 If there are errors on certificates, the team leader should bring the certificates to the inquiry desk f later. or corrections. Corrected certificates can be collected two hours

6.6 The organizer accepts self-printed copies of athlete registration forms or requests for access to the electronic registration system.

6.7 Participants and their guardians must take full responsibility for any injuries or accidents that occur.

6.8 The organizer is not responsible for the loss of any personal belongings. Participants are urged to safeguard their valuables.

6.9 Any safety responsibilities arising during participation, including video recording, are fully borne by the participants or teams. The organizer will not be held liable.

6.10 Participants agree that the organizer or host may use the names, videos, or images of participants for promotional purposes in any form, without any restrictions, claims, or compensation

备注：2025 年第四届居銮青少年武术邀请赛筹委会 整理修订

Remark：Edited by Committee of KEJOHANAN WUSHU PROGRAM GOLD DAERAH KLUANG 2025